
Protokoll                       15/11-22 

Styremøte Nannestad Jeger og fiskerforening  

 

Tilstede: Bendik Svensøy, Hans Olav Røtterud, Karl Erik Bang, Knut Harald Holst-Hansen, 
Ann- Kristin Moen   

 

Fravær: Hanne Røtterud, Turid Johansen, Olaug Holter, Simon Ruud, Atle Wenger  

 

1- Regnskap og Økonomi. 

Kasserer presenter dagens status på økonomi og hvordan samarbeidet med regnskapsfører 
fungerer.  

 

• Ser over tallene i Trippletex, og gjennombank av bank. 
• Rapporter skal være sendt styret sammen med møteinnkalling til hvert styremøte.  
• Budsjett for 2023 skal føres inn i regnskapsprogrammet. 

 

2- Jaktutvalget. 

Orientering rundt hvordan jakta her gått til nå og hvordan oppsynet har evt jobbet 

• Relativt stille,  og informer at det har vært noe frem og tilbake med bagglimit osv.  

•  Bedre oppsynet til neste sesong med flere personer og kurs til de som trenger.  

3- Fiskeutvalget. 

Orienterer hvordan fiskesesongen har vært og hvordan oppsynet har jobbet. 

• Ingen informasjon gitt 

4- Jaktskytterutvalget. 

Orienterer hvordan sesongen har vært, og hvilke planer som er for simulator og evt oppstart 
av dette.  

• Mye trafikk på elgbanen i sommer.  

• Siste dag var 30 August. 

• Må ruste opp bakgrunnen for neste sesong. 

• Blir et elgbanestevne neste sesong. 

 

5- Hus komiteen  

Orienter hva som har blitt gjort i sommer, og hvilke planer som er for vinteren og neste 
sesong.  

• Noe utleie har det vært og noen datoer i desember gjenstår. 

• Skal utbedre ventilasjonen på toalettet. 



• Har hatt noen dugnader i sommer med godt oppmøte. 

• Må innføres vaskerutine. Komiteen følger opp med dette og kommer med et forslag på 

dette. 

• Ordner skap til utstyret til skyte simulator. Ca 3000 kr. Og 5000 kr til våpenskap i kjelleren. 

Dette ble godkjent av styret. 

• Søkt om strømstøtte og fått innvilget 1594,- kr 

6- Arrangementskomiteen 

Orienterer hva som har skjedd denne sommeren og hvilke planer de har for arrangementer 
til vinteren.  

•  Bruke vinteren til å planlegge 2023 sesongen.  

7- Juleavslutning 

Diskuterer om dette er noe vi skal ha for medlemmene og hvordan det evt skal løses. 

• Utsetter dette til 2023 

 

8- Årsmøte  

Dialog rundt papirer osv som skal foreligge til årsmøte. samt om vi skal fastsette dato 
allerede nå. 

• Dato blir satt endelig i begynnelsen av januar. Det blir også satt opp en arbeidsdag for 

utarbeidelse av årsmøtet. 

 

9- Eventuelt. 

• Første punktet på hvert styremøte skal være protokollen fra forrige møte  

• Neste styremøte blir 7 desember kl 18:30  

• Skyte simulator må holde åpent for medlemmer og jaktskyterutvalget holder tak i dette. 

Opplæring til instruktører blir gitt 6 desember. Ann- Kristin sjekker muligheten for booking 

via hjemmesiden.  

• Protokoll skal signeres og godkjennes på påfølgende styremøte. Settes i perm og lagres på 

klubbhuset som har vært nevnt før. Dette sørger sekretær for at blir gjort.  


